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§ 9
Motion om procentregel för idrottsinvesteringar. 
Remissvar 
FSK 2020/760

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på remissen.
 

2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen.

Nämndens behandling av ärendet

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden Dennis Wedin m.fl. (M), Emilie Fors (L), Martin 
Hansson (MP), John Kåberg (C), vice ordföranden Jan 
Valeskog m.fl. (S) och Peter Wallmark (SD) föreslår (se beslutet).
 
Elise Karlsson m.fl. (V) föreslår att nämnden beslutar att tillstyrka 
motionen samt att därutöver anföra följande:
 

Vänsterpartiet ser det som mycket glädjande att 
fastighetskontoret ger ett så positivt remissvar på motionen, i 
vilken det föreslås att öronmärka och omfördela en viss andel 
av budgeten i exploateringsprojekt till fastighetsnämnden för 
nya idrottsanläggningar. Eftersom det råder stor brist på 
investeringsmedel är syftet med motionen, precis som 
kontoret förutsätter, att utöka medlen för idrottsinvesteringar 
jämfört med idag.
 
Vi anser att det är en klok synpunkt från fastighetskontoret att 
det vid ett införande av en procentregel skulle vara 
effektivare om de därav avsatta medlen skulle kunna nyttjas 
till idrottsprojekt över hela staden och inte enbart inom det 
specifika exploateringsprojektet.
 

Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Dennis Wedin m.fl. (M), Emilie Fors (L), Martin 
Hansson (MP), John Kåberg (C), vice ordföranden Jan 
Valeskog m.fl. (S) och Peter Wallmark (SD).
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Reservation
Elise Karlsson m.fl. (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag.

Handlingar i ärendet
 FSK 2020/760-2 (Godkänd - R 1) Motion om procentregel 

för idrottsinvesteringar. Remissvar
 FSK 2020/760-3 Bilaga 1 Motionen
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